
KS Prule
Kdo zamuja - Že oktobra leta 1983 so na pobude krajanov,

organov krajevne skupnosti in otroškega vrtca sestavili predlog za1

ureditev nekaterih prometnih pomanjkljivosti na ozemlju krajevne
skupnosti. Tako so predlagali ureditev križišča Janežičeve in Prijate-
Ijeve ulice, označen prehod pred otroškim vrtcem, omejitev hitrosti
na nekaterih ulicah, itn. Po dolgem letu je svet krajevne skupnosti na
25. seji 5. novembra ugotovil, da še ni prišlo do uresničitve predloga.
Ne vedo pa točno, ali se je zataknilo na mestnem komiteju za promet
in zveze ali v Komunalnem podjetju Ljubljana TOZD Javna razsvet-
Ijava.

• * •

Pristojnosti aveta potrošnikov - Člani sveta potrošnikov in dele-
gati temeljne delegacije za zbor krajevnih skupnosti so tehtali uspeš-
nost dela sveta in prišli do zaključka, da je njegovo delovanje ovirano
tudi zaradi nedorečetne pristojnosti sveta potrošnikov in njegove
izvršilne vloge pri reševanju določenih zagat, ki se pojavljajo na
področjih, ki jih pokriva. Zato predlagajo, da se o nalogah sveta
podrobneje opredelijo tudi v srednjeročnih dokumentih.

• • *

Smernice nl»o razumljlve - Delegati KS Prule za zbor krajevnih
skupnosti skupščine občine Ljubljana Center menijo, da so smernice
za pripravo družbenega plana naše občine za obdobje 1986-1990
preobsežne in težko razumljive in bi s krajšim, bolj razumljivim
besedilom lahko povedali isto vsebino.

• * *

Proinja kulturni skupnoatl - Komisija za kulturo, vodi jo Silva
Ocepek, redno skrbi za prireditve ob pomembnejših datumih. Tako
so pripravili proslavo ob 29. novembru, dogovarjajo pa se tudi že o
novoletnem programu. Razmišljajo, da bi cicibane razveseljevali
lutkarji iz KUD »Or. France Prešeren« Trnovo. Na naslov te novice pa
je vezana odločitev komisije, da prosi kulturno skupnost naše občine
za denar za nakup prevleke za oder v dvorani krajevne skupnosti.

• * *

Hltrejia roiavanja itanovan|aklh problemov - V krajevni skup-
nosti Prule so 8. novembra ustanovili svet stanovalcev. Ta ima tudl
sekretariat, ki je operativno telo za redno izpeljavo dogovorov in
nalog sveta. Prulski svet se je odločil, da bodo na sestanke vabill vse
odgovorne Ijudi iz krajevne skupnosti in tudi predstavnike stanovanj-
ske skupnosti ter stanovanjskega podjetja. Ker se zavedajo svojih
nalog pri razreSevanju stanovanjske problematike na ozemlju kra-
jevne skupnosti, so se odločili, da bodo namenili temu osrednjo
pozornost, nič manjša pa ne bo njihova delegatska aktivnost.

Ugotovili so že, da je gospodarjenje s hiSami vse slabSe. Vzrok za
tako stanje vidijo v neprimerni zakonski ureditvi pa tudi v neustrezni
organiziranosti stanovanjske skupnosti in podjetja. Pa ne le organizi-
ranosti, ampak tudi njihovi odzivnosti, saj ugotavljajo, da na primer
stanovanjska skupnost Center ne odgovarja na dopise hišnih svetov.
Odločili so se, da bodo zahtevali, da najmanj enkrat letno pridejo na
sejo sveta strokovni delavci stanovanjske skupnosti in stanovanj-
skega podjetja ter predsednike hišnih svetov seznanijo z aktual-
nostmi iz njihovega dela.

Svet stanovalcev je tudi razpravljal o izterjavi dolgov, o izkorišče-
nosti stanovanjskega sklada ter o obnovi nekaterih zgradb v krajevni
skupnosti.

J. K.


